
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 18.02.20: 

Informasjon frå ordførar: 

1. Planstrategien for neste 4-års periode skal til førstegongsbehandling i formannskapet i neste 

møte. Deretter høyring/offentleg ettersyn. Fokusområder i komande planperiode er miljø- og 

klima og folkehelse. FN sine bærekraftmål blir sentrale i alle planprosesser. Som kjent vil 

kommunedelplanen sin arealdel bli revidert i perioden. 

2. Det er 3 søknader til stillinga som næringsutviklar. Målet er tilsetjing medio mars. 

3. NTP prosessen framover; Uttale frå Regionrådet, IS RV52.  

4. Ringeriksbanen. Møte på Stortinget med Buskerudbenken og Hordalandsbenken. Statleg 

reguleringsplan ligg klar til vedtak i departementet men er enno ikkje vedtatt. KrF sin nye 

samferdselsminister er på banen. Det er ynskjeleg å setja i stand eit seminar i Hallingdal for 

kommunens planleggjarar, politikarar og næringslivet der me invitera Ringerike kommune og 

Ringerike næringsforeining til å fortelje om korleis dei har rigga for veksten Ringeriksbanen 

vil medføre.  

5. God kok på fjellet, Strong man på Storefjell, Fakkelturen av Gol IL på Oset. Det er vinterferie 

og det skjer mykje på fjellet. 

6. Hærverk og bråk i ungdomsmiljøet blir tatt tak i. Det kan bli eit nytt foreldremøte snart for å 

prøve å førebyggje ytterlegare bråk.  

7. Ordføraren går ut i permisjon i slutten av mars og kjem attende til juleferien. Varaordførar 

rykkar opp som ordførar og kjem ikkje til å gjennomføre kaffimøtene for reisten av våren 

(april, mai og juni). Det kan væra at han dreg i gang møtene til hausten att. Det er mykje å 

setja seg inn i. Eit innspel som kom i møtet var  at den nye næringskonsulenten ev. kan halde 

tak i møtene til ordførar trer inn att etter jul.  

 

Visit Gol kunne diverre ikkje møte.  

 

Det blir garantert møte i mars! Sjåast og pratast!  


